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Medlemmer:  Init.: Til stede: Afbud: 

VIP:    

Stine Lindahl Jacobsen (MT) (næstforperson) SLJ X  

Jens Anderson-Ingstrup (MT) JAI X  

Mads Walther-Hansen (M) MWH X  

Anders Bonde (M) ABO X  

Line Marie Bruun Jespersen (KT) LMBJ X  

Markus Löchtefeld (KT) ML X  

Studerende:    

Daniel Loke Lynge Thøgersen (M) (næstformand) DLLT X  

Alexander Bie (M) ABI  X 

Karen Bjørnskov Christensen (MT) KBC  X 

Jesper Thiemer Hansen (KT) JTH X  

Matias Gaarde (KT) MG X  

VIP suppleanter:    

Bolette Daniels Beck (MT) BDB X  

Observatører:    

Elsebeth Bækgaard (KT) (sekretær) - referent EB X  

Kirsten Christensen (MT) KC X  

Connie Rørbæk Christophersen (M) CRC X  

Tom Nyvang (Inst.) TN X  

Winnie Ritterbusch (Inst.) WR X  

Lotte Brunø (Inst.) LB  X 

Anders Eskildsen (M) AE X  

Rasmus Grøn (KT) RG X  

Studenterstudievejledere:    

Karoline Amaryllis Forshei Nielsen (MT) KAFN X  

Signe Skau Pedersen (MT) SSP  X 

Mads-Ole Østergaard Nielsen (M) MØN X  

Line Krogh Sommer (KT) LKS X  

 
 

 

Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendt med den ændring at pkt. 11 behandles efter punkt 5.  
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Ad 2 Nyt fra studienævnsforpersonen: 

 
a. Optag 
b. Digital formidling aktiviteter 
c. Minimumskrav omkring 4,0 (bilag) 
d. Afvikling af undervisning (bilag) 
e. KunST DAY på tværs (bilag) 
f. Evaluering af opsøgende indsats foråret 2021 (bilag) 

 

a. Musik: 29+2 - MT: 9 - KT: 18 
 

b. Der har været afholdt møder omkring digital formidling ift. digital portefølje. 
Arbejdet pågår. JAI vil gerne deltage. 

 

c. Der indføres adgangskvotient på 4,0 på alle humanistiske BA-uddannelser fra 
2023. WR skaffer data og undersøger, hvorvidt optagne studerende fra tidligere år 
har gennemført uddannelsen uden problemer på trods af lav gennemsnitskarakter. 
Der udtrykkes bekymring for at dette kan få en negativ påvirkning for os. 

 

d. Studerende med Corona har ikke længere krav på at få digital undervisning. Nu 
gælder de sædvanlige regler i forb. m. sygdom. 

 

e. Alle opfordres til at sprede budskabet og møde op til KunST-dagen d. 29. 
september. 

 

f. Der foreligger en positiv evaluering af den opsøgende indsats i forb. m. Covid19 i 
foråret 2020. Det kræver kommunikation mellem den centrale og de decentrale 
studievejledninger, således de studerende ikke bliver forvirret. Vi skal selvfølgelig 
selv fortsætte med at kontakte de studerende som hidtil. Den centrale 
studievejledning har været med på et studierådsmøde og orienteret om deres 
arbejde. VIP-studievejlederne holder møde med den centrale studievejledning 
snart og får bedre overblik her. 

 

Ad 3      Nyt fra Instituttet, fagudvalg og studiesekretariaterne 

 

TN oplyser, at AAU er i gang med at kigge på 10% udflytning / reduktion. Man kigger bl.a. 

på om mulighederne for at operere med delvise udflytninger, så man har et semester ude. 

Det er optaget i 2019 som er benchmark. Musik optog flere, KT færre og MT ca. status 

quo. Processen er lukket og institutlederen må ikke kommunikere omkring det. De 10% 

skal altså findes bredt på hele AAU.  

 

 

Fælles for fagudvalgene har der været fokus på daglig drift. MT er i gang med et årshjul og 

Musik arbejder med semesterevalueringsskema og justeringer i studieordningen. KT har 

haft travlt med forberedelse af det nye semester samt kigget på studiemiljø. 

 

Studiesekretariaterne har haft travlt med studiestart, herunder skema. På musik er der 

nyansættelser, som har fyldt meget. Der er gang i tastning af nyt 

semesterevalueringsskema. 
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SLJ orienterer om, at der er ansat gæsteforelæsere som eksterne lektorer på Musik og MT 

og der er også ansættelser på vej på KT. 

 

Ad 4 Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere 

 

Alle udtrykker glæde over at RUS-perioden igen er normal. Der planlægges en fælles 

RUS-dag på tværs. Det aftales, at denne dag fremadrettet blokeres i kalenderen, så 

skema kan lægges udenom. 

 

Der er planlagt fester både på de enkelte studier men også på tværs. 

MT planlægger at lave en trivselsdag. 

 

Ad 5 Studiemiljøevaluering: Opsamling på studiemiljø HUM (bilag) og  

handlingsplaner for studiemiljø E20: 

  

a. Musik (bilag) 
b. Musikterapi (bilag) 
c. Kunst og Teknologi (bilag) 

 

Studiemiljø udfordringer blev diskuteret og opsamlingsdokumentet blev berørt. 

 

Diskussion af, at der mangler et ”mellemled”. F.eks. er der leveret akustikplader til KT’s 

seminarrum, men ingen sørger for opsætning? I Musikkens Hus er der store udfordringer 

ift. hvem der sørger for igangsætning af praktisk udførelse af div. bygningstiltag. 

 

Opfølgningspunkt: Hvad er vores ansvar, hvad er CAS’ ansvar og hvad er instituttets 

ansvar? 

 

Building support app’en blev omtalt og de studerende blev opfordret til at sprede 

kendskabet til denne: https://www.its.aau.dk/app/aau-building-support/ 

 

Handlingsplanerne blev godkendt. 

 

Ad 11 AAU valg 2021 (bilag) 

 

Der skal vælges 2 studerende fra hver uddannelse. Der kan være flere i studenter-

repræsentanter i fagudvalget. De studerende skal aktivt gøre noget selv for at stille op og 

SLJ kom med en opfordring til de studerende.  

 

Ad 6 Sagsbehandling (bilag) 

 

Studiesekretariatet har sammen med SLJ og WR evalueret på gældende praksis ift. 

sagsbehandling. Vi har konstateret, at vi har forskellig praksis og det giver derfor ikke 

mening p.t. at centralisere opgaven. Efter Corona skal vi tilbage til normale tilstande og 

grundet stigende krav om dokumentation ønsker vi at strømline og stramme op. 

 

https://www.its.aau.dk/app/aau-building-support/
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Det fremhæves, at de studerende skal bruge vores blanketter og sende til egen sekretær, 

som videresender til fagudvalget.  

 

Vi søger med proceduren yderligere at sikre de studerendes retssikkerhed.  

 

Det aftales, at WR udarbejder et ”Hvem skal jeg spørge” flowchart (inspiration fra Institut 

for Planlægning). 

 

Desuden er der lagt op til at starte en database i Teams (tilgængelig for hele 

studienævnet): Heri kan indskrives gængse afgørelser. 

 

Ad 7 SO-ændringer deadline 1. november: 

 
a. Normalside K&T 

b. Valgfag på tværs om kultur og sundhed (bilag) 

c. Musik KA flere ændringer 

d. MT adgangskrav på KA samt digitale læringsmål skrevet ind 

 

a. Angivelse af normalside skal skrives ind i studieordningen på KT. 

b. Forslag om nyt valgfag: Kunst, kultur og sundhed. AE fra vil gerne deltage i 

udviklingen af kurset. Det blev diskuteret om kurset kan ligge om foråret og MT vil 

kigge på hvad det evt. må betyde af SO-ændring for dem. WR dobbelttjekker om 

man må lave kryds fra KA til BA ift. valgfag. 

c. Der er udfordringer på KA-musik, som man p.t. arbejder på.  

d. Man må ikke længere have adgangsprøve på KA-musikterapi. 

 

Ad 8 Uddannelsesevaluering: 

 
a. Proces 

b. Eksperter og aftagere 

 

a. Hvert 6. år kigger man uddannelserne efter i sømmene, laver evalueringer og får 

besøg af eksperter. Der laves en lang rapport som udmøntes i en handleplan.  

 

b. Viggo Krüger fra Norge er musiker og musikterapeut samt institutionsansat og er 

indkaldt som ekspert. 

Flg. tre aftagere foreslås: 

Tobias fra Kollision (KT) 

 Dorthe eller Inge (M) 

 Per Thorgaard (MT) 

 

 Desuden foreslås Marie Højlund som ekspert – har sagt ja. 

 

Ad 9 Ny semesterevaluering (bilag) 

 

Der har pågået en proces for at forenkle og finde spor på tværs. Musik kan dog ikke 

identificere spor, men er i stedet kommet frem til kursusundervisning og småhold/ 

soloundervisning. 
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Spørgsmål stilles på modulniveau for at sikre indsamling af specifik viden.  

 

Ad 10 Profil og pejlemærker for SSH – Høring (bilag) 

 

Profil og pejlemærker handler meget om forskning og ikke så meget om uddannelse. 

Særkender for vores uddannelser kunne godt være en del af profilen. Det diskuteres om 

de studerende har været inddraget. Hvad betyder missionsdrevet forskning for vores 

undervisning? Forskningen organiserer sig uden tanke for uddannelsen. 

 

SLJ laver et høringssvar, som sendes rundt til kommentering. 

 

Ad 12 Eventuelt  

 

Fremtidige møder er fra 9-12 og fysiske. 

 

Næste møde – Rebild Bakker: 10.11.21 – nærmere info følger 

22.11.21 kl. 09.00-12.00 (Uddannelsesevaluering) 

---------------------------------- 

15.12.21 kl. 08.00-09.00 – Godkendelse af semesterplaner/modulbeskrivelser 


